

To 致 :

Tricor Abacus Limited 卓佳雅柏勤有限公司
 Tricor Friendly Limited 卓佳準誠有限公司
 Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司
 Tricor Progressive Limited 卓佳廣進有限公司
 Tricor Secretaries Limited 卓佳秘書商務有限公司
 Tricor Standard Limited 卓佳標準有限公司
 Tricor Tengis Limited 卓佳登捷時有限公司

17/F Far East Finance Centre
 16 Harcourt Road
 Hong Kong
 香港夏慤道16號
 遠東金融中心17樓

Date:

日期: _____

Enquiry Hotline 查詢熱線
 Tel 電話: (852) 2980 1333

Loss Section 報失查詢
 Tel 電話: (852) 2980 0033

REPORT LOSS OF CERTIFICATES AND REQUEST FOR ISSUE OF REPLACEMENT

報失及申請補發持股證書通知書

To be Completed in Block Letters 請以英文正楷填寫

Name of Company/ Stock Code 公司名稱 / 股票代號		
Name(s) of Registered Holder(s) 註冊持有人姓名		Account/Folio No. 賬戶編號
Address of Registered Holder(s) 註冊持有人地址		
Details of lost Certificate(s) 報失之證書詳情	Certificate No. 證書號碼	No. of Holdings 持股數目
Date of Issue 發出日期		
Particulars of Holdings Held 持股資料 (If the lost certificate number(s) cannot be identified, please list the other certificate(s) now in possession. 若未能提供遺失之證書號碼, 請列出其他現時仍持有的證書號碼, 以便核對記錄。)		
If the applicant(s) ¹ is not the registered holder(s), please provide the following information 如申請人並非註冊持有人, 請填寫以下資料:-		
Name of Applicant(s) 申請人姓名		
Address of Applicant(s) 申請人地址		

I/We hereby declare that the above holding certificate(s) was/were lost/not received by me/us and I/we now apply for issue of replacement(s). I/We undertake (i) upon submission of this application, to pay a non-refundable handling charge of HK\$200.00 (if the latest market value of the relevant shares does not exceed HK\$200,000.00) or HK\$400.00 (if the latest market value of the relevant shares exceeds HK\$200,000.00) per company and (ii) to return the certificate(s) to Share Registry Services Office for cancellation immediately should it/they be subsequently found or received.

本人/吾等謹此聲明上述之持股證書已遺失/未收到並申請補發。本人/吾等承諾 (i) 在提交本申請時向貴司支付 (不予退還) 手續費每間公司港幣二百元正 (如有關股份之最近價值不超過港幣二十萬元) 或港幣四百元正 (如有關股份之最近價值超過港幣二十萬元) 作為貴司處理本人/吾等上述報失事宜, 及 (ii) 若日後尋獲或收回上述報失之持股證書時, 當即送回證券登記服務處註銷。

選擇語言回覆:

Selected reply in

Chinese / English

Language:

中文

English

S.V.

Signature of Registered Holder(s)/Applicant(s) 註冊持有人/申請人簽名

Contact Number 聯絡電話:

Contact Email 聯絡電郵:

Please complete, sign and return the original Form to our Share Registry Services Office.

請填妥及簽署表格後將表格原件交回本證券登記服務處。

Notes: 1 The applicant(s) must be authorized by the registered holder(s) with recognised supporting document.

申請人必須經由註冊持有人授權, 並附有認可之證明文件。

2 Please use separate form if you wish to report loss of holding certificate(s) of another company.

如欲報失另一間公司之持股證書, 請使用另一張表格。

Updated date: 19 August 2024